
 

   Styremøte Fet IL   29.08.2023  

Til stede: 

Styret: 

Jeppe Storm  
Ann Kristin Lunde   
Marte Krohg Østby 

Karianne 
Egil  Søgård 
Kristin Lundby 

Administrasjon: 

Atle Søgård 
 
 
 

Andre 

Gruppene 20 – 21  
- Espen – fotball 
- Terje – klatring 
- Marte – Turn 
- Henning – håndball  

Frafall: Erni Kajakk  
  

Innkalling: Godkjent   - sendt på mail                          

Referat forrige møte 08.08.2023: godkjent på mail en uke etter utsendelse  

I forkant av dette møtet ble det gjennomført ekstraordinært årsmøte den 23.08 pga mistillit 

mot gjenværende og gamle medlemmer i hovedstyret, kontrollutvalget og valgkomiteen. Det 

ble ikke vedtatt mistillit da 101 stemte for og 241 stemte mot.  

 

Sak:    Kommentar:      Ansvar: 

Sak 19/23 
 

Politiattester  
Mange som ikke er registrert 
med politiattester. Alle gruppene 
må få lister og få inn på sine.  

 

Vidar har sendt til gruppeleder som 
tar det med sin ansvarlig og 
registrerer dette.   
 
Tidsfrist: 
Alle styrelederne må gjennomgå dette 
med sine grupper. Alle trenere/alle 
med verv uansett, fra de fyller 15 år.  
Tidsfrist: 1. oktober  
 

Sak 21/23 
 

Nytt klubbhus  
 
Backe idrettsbygg kommer å 
presenterer et mulig forprosjekt. 
Se vedlagt mail. 
Vi hår fått 200.000,- fra 
Lillestrøm Kommune til et slikt 
forprosjekt. 
 
Backe Idrettsbygg var de som 
bygde Fet Eika Arena. 
 

 

Eneste firma som hjelper idrettslag. 
(forretningsutviklere, økonomer og 
arkitekter – 5 personer). 
 
 
Backe har fått klubbhusprosjektet 
tilsendt tidligere. De presenterte et 
mulig forprosjekt.  
 
Backe idrettsbygg gjennomgikk hva de 
kunne tilby.   
 



 Styret gir en innstilling om at 

administrasjonen kan jobbe videre 

med dette da kommunen har 

garantert oss å betale for 

forprosjektet gitt at 

grovfinansieringen ser ok ut. 

Prosjektet må se realistisk ut.  

 
 
 
 

Sak 23/23 Etablering all idrettsgruppe 
 

 

Søkt støtte og trenger vedtak fra oss 
hovedstyret.  
 
VI får penger for å ha allidrett.  
 
Vedtak: hovedstyret innstiller til å 
etablere allidrettsgruppe.  
 

 
Sak 24/23 

 
Årsmøte 
 
Oppsummering og veien videre 
Kontrollutvalg henvendelse  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

I forkant av dette møtet ble det 

gjennomført ekstraordinært 

styremøte den 23.08 pga mistillit 

mot gjenværende og gamle 

medlemmer i hovedstyret, 

kontrollutvalget og valgkomiteen. 

Det ble ikke vedtatt mistillit da 101 

stemte for og 241 stemte mot 

mistillit. 

 

Marit skretteberg som var 

ordstyrer på årsmøte; foreslo at 

Viken Idrettskrets kan ta en 

gjennomgang for Styrekurs, også 
med valgkomitee` og kontrollutvalget 
slik at alle vet sine roller iht vedtekter 
og veilederen.   
 

Sak 25/23 
 
 
 

Endring stillingsprosent Turn 
Orienteringssak 

60 pluss bort fra aktiv til turn. Eline er 
da 80 % ansatt i turn 10 % på 
hovedlaget og 10 % i aktiv.  
 

Sak 26/23 Økonomi status pr 07/23 
 

legger ved rapport fra 
regnskapssystemet.  

Hovedlaget:  
Ligger over budsjett. Årsresultat pt: 
(tom juli); 1 284 050,- 
Lønn faktureres hver mnd mot halvår 
før. Resultatet er da 500 000,- 



(har oppdaget en feil på rapport 
mot budsjett så derfor blir denne 
sendt ut senere) 
 

dårligere enn det vises med det jevnes 
ut.  
 
Aktiv: 
Foran budsjett. (med 0 resultat i 2023) 
432 000 i pluss mot 14 000 i minus i 
fjor på samme tid. Var på denne tiden 
i fjor at vi begynte å tape penger.  
Økning på antall barn og mindre 
lønnskostnader.  
Har utfordringer med busskjøringen – 
nye avtalen fungerer ikke da de ikke 
kom. Sagt opp første uka.  
 
Hele laget; 
Pluss på 8-900 000,- Mye inntekter 
som ikke er ført enda.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Sak 27/23 Dato med Viken idrettskrets 
 

Forslag: 19. september  
Ann-Kristin sjekker.  
 

Sak 28/23 Orientering fra ADM 
- Miljøvennlig brønner 
- Kunstgressbane 
- Fet Arena 
- Orgbrain 

 
 
 

Info fra adm vedr arbeidsfordeling på 
aktiv.  
 
Med gruppene:  
Fet Arena: 
Sak i kommunestyret; avtale som er 
jobbet frem, innfrir lånet i banken 
festeavgiften innfris.  
Skal behandles politisk våren 2024 
med en langsiktig løsning  
 
Miljøvennlig brønner: 
Ser ut som dette blir noe av. 
Kommunen har satt av 18 millioner for 
å bytte ut gassanlegget med 
miljøvennlige brønner på fedrelandet. 
Resterende midler skal søkes fra 
klimafondet.  (betyr reduksjon på 
kostand av underarmen på 90 
prosent). Brønner gir varme til to 
baner. 
 
Kunstgressbane 



Fått naboklager som svares ut. Møte 
med kommunen denne uken vedr 
fremdrift. Naboklager utsetter 
prosessen, men stopper ikke.  
 
Orgbrain 
Har en styreportal som er utviklet til å 
passe idrettslag. Fet IL vil inngå en 
avtale med dem. Først hovedstyret og 
ansatte – deretter undergruppen.  
Møtemodul, agendaforslag (års hjul), 
automatisk forslag til protokoll. 
Datarom med lagring. Kommunikasjon 
et sted. Chat, videokonferanse, 
stemmegivning, elektronisk signering 
av dokumenter.  
Pris ca 20 000,- i året for hovedstyret 
og admin. (samme kostand vi bruker 
på drop box i dag).  
 
   

Sak 29/13 
 

Nytt fra gruppene  Klatring; 
Starter for fullt om to uker. En ekstra 
gruppe; en «konkurransegruppe» 
Fast aktivitet i hallen hver dag utenom 
fredager. Noen nye hjelpetrenere.  
ØKONOMI 
Ligger greit i forhold til budsjett. Noen 
ledige plasser men disse fylles nok 
raskt opp.  
 
 
Fotball: 
Kommet i gang etter ferien. Ikke mye 
nytt. 6-års serien 9. september her på 
Fedrelandet.  
ØKONOMI 
Litt bak budsjett, sliter med å få inn 
treningsavgift (100 000,- bak). Hadde 
budsjettert med en salgsdugnad som 
ikke ble tenkt. Første driftsår med to 
heltidsansatte. Passe på at kiosken er 
åpen hele tiden under kamper. Under 
budsjett på utstyr, mye på bruk på 
småutstyr.  
 
Innebandy: 
Akkurat startet etter ferien; nye lagt. 
A-laget er i 2. divisjon. Kan bli noen 
overganger.  Jobber med rekruttering 
– trenger hjelp. Damelaget er for få: 
måtte trekkes.  



ØKONOMI 
Økonomien kunne vært bedre. 
Gruppa har en plan og en dugnad er 
fremover. Jobb med 
treningsavgiftene. Mye utgifter på 
gamle saker. Funnet gamle regninger 
som ikke har vært betalt. Større 
trenerutgifter en periode som ikke var 
tidligere. Har fått minirunde og nm 
sluttspill.  
 
 
Håndball:  
Mange nye spillere på herrelaget. 
Både lokale og fra andre klubber 
rundt. Første uken med Schønningsen 
kids. 20 barn totalt. Møte i dag med 
regionen for å prøve å sertifisere seg 
til klubbhus nivå 1. Struktur og 
arbeidsoppgaver. Arrangement; 
intersportsrunde i mars i Eika. Søkte 
om flere uten hell. 3 lag i veteran NM.  
ØKONOMI 
Planlagt salgsdugnad i høst og en 
nærmere sommerferien 2024. 
Lønnskostnad pga fast ansatt. Håper 
rekrutteringen gir mer inntekter. Noe 
treningsavgifter er utestående 
(41 000).  
 
Turn: 
Starter med vanlige treninger neste 
uke. Eldste har trent et par uker da de 
skal i konkurranser. Steg fra bredde til 
konkurranse (cheer). 18 barn. Byttet 
noen trenere i parkour.  
Fått midler til tepper til å trene og 
konkurrere på. 60 pluss gått inn under 
turn.  
ØKONOMI: økte kostander pga ansatt. 
Men går som budsjettert. Planlegger 
en høstdugnad (lodd) og ønsker 
arrangement.  
 
Viktig at gruppene snakker sammen 
vedr dugnader så disse ikke kræsjer og 
forklarer hvordan foresatte kan søke 
om støtte til treningsavgift. Atle 
sjekker med idrettsrådet vedr å søke 
støtte.  
 



Sak 30/23 Eventuelt  Fra håndball 
Sporz – alt står som ubetalt i app men 
i systemen står et annet. Dette er nok 
årsaken til at lagene ikke følger med 
godt nok om ting er betalt.  
 
Replikk fra adm: Kan være mulig det 
kan byttes ut med konkurrent, har 
hatt dialog tidligere.  
 

   

 


